
國立中央大學學生赴海外進行交流活動切結書 

 個人資料 

姓名：                 系級：             學號：                 手機號碼:             

前往國家:________________ 前往學校/機構：                  赴國外目的：交換/雙聯/其他

____   

預計出國期間：   年    月  日～    年  月   日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

依教育部 109年 3月 13日臺教文（三）字第 1090038993號及 109年 7月 29日臺教文（三）

字第 1090106721號來文，因應「嚴重特殊傳染性肺炎」全球疫情快速蔓延，請各校學生應審慎評

估各國當地疫情及搭機染疫等風險，減少或暫緩各類學生出國研習交流活動。 

另依中央流行疫情指揮中心有關新冠肺炎疫情警告，全球各國家地區仍屬第三級，若您由於個

人計畫之必要仍需出國者，需於出國前填寫切結書如下： 

 

（1）出國前 

我已確實了解前往國家之新冠肺炎疫情目前情況，且由於個人計畫之必要仍需出國。 

 

（2）出國時 

我已確實了解若因當地疫情而染病，將自行支付當地之相關醫療費用，不向國立中央大學請求

任何費用。 

 

（3）回國後 

我已確實了解於回國後需依據中央流行疫情指揮中心發佈之相關檢疫措施，於校外確實完成檢

疫後始得返回國立中央大學接續課業，且自行支付相關檢疫及隔離費用，不向國立中央大學請

求任何費用。 

 

 

如有違反以上之情形，本人及本人之保證人願負法律上一切責任，且不殃及他人及學校，更不以法

律行為進行抗辯，恐口說無憑，特立此切結書以資為證。 

 

此致  

國立中央大學 

立書人(學生):______________________(簽名蓋章)    

日期:__________年________月________日      

電話:_________________________ 

 

立書人之保證人(家長):______________(簽名蓋章)    

日期:__________年________月________日 

電話:______________________ 



Affidavit for National Central University Student Going Abroad 

 Personal Information 

Name：                 Department：             Student ID#：                _______  

Cell phone# :           Country(destination):________________  

Destination(University/Institution)：                Purpose：            __________   

Period：        YYYY    MM    DD～          YYYY    MM    DD 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

According to the official document (No.1090038993) issued on MAR-13, 2020 by Ministry of Education, 

Taiwan, students should carefully assess the local situation of COVID-19 and the risks of taking flights, 

and are suggested to avoid going abroad for unnecessary activities with the outbreak of COVID-19 

globally. 

 

Furthermore, according to the command made by NCU Anti-Epidemic Committee held on MAR-17, 2020, 

all NCU students should refrain from going abroad for unnecessary activities, which takes effect 

immediately until JUNE-15, 2020. If you still plan to go abroad due to personal plan, you need to sign the 

affidavit and get permission from NCU before going abroad: 

（1）Before Going Abroad 

I firmly understand the current situation of COVID-19 epidemic of the country I’m going to, and I 

still need to go due to my personal plan. 

 

（2）While Abroad 

I firmly understand if I am affected by COVID-19, I will pay for all medical bills by myself. I will not 

ask for any compensation from NCU. 

 

（3）After coming back to Taiwan 

I firmly understand after coming back to Taiwan, I need to follow the related quarantine measures 

announced by the Central Epidemic Command Center (CECC), Taiwan. I will complete all above 

measures before going back to NCU to continue my study. 

  

By signing below, I agree with above statements. Violation of any statements mentioned above, I, myself 

and my guarantor will undertake all legal liability and will release National Central University from all 

liability, costs and damages which could arise from my going abroad. 

 

To National Central University, 

Student:______________________(Signature) 

Date:__________YYYY________MM________DD 

Phone#:_________________________ 

 

Guarantor :____________________(Signature) 

Date:__________YYYY________MM________DD 

Phone#:_________________________ 

 


